



## BLENDED FRUITS & VEGETABLES FRESH PRESSED

### 蔬菜鲜果昔

### /55 鲜果汁

/45

“...Reset, Rejuvenate & Re-energize”

“...重启，焕发，悦活身心”

#### HAIL TO KALE

##### 羽衣精灵

Kale, Banana, Coconut Milk, Chia Seed,  
Medjool Date, Honey

甘蓝，香蕉，椰奶，奇亚籽，椰枣，蜂蜜

#### BERRIES PIE

##### 莓果派对

Mixed Berries, Dried Longan, Almond Milk,  
Greek Yoghurt, Chia Seed, Medjool Date

什莓，龙眼干，杏仁奶，希腊酸奶，奇亚籽，椰枣

#### THE BUNNY HOP

##### 兔子跳

Carrot, Pineapple, Red Apple, Lemon,  
Mint, Honey

胡萝卜，鳳梨，红苹果，柠檬，薄荷，蜂蜜

#### POWERED BY PINK

##### 粉红魅力

Lychee, Strawberries, Rice and Quinoa Milk,  
Hemp Seed, Honey

荔枝，草莓，藜麦米奶，火麻仁，蜂蜜

#### ENERGIZER

##### 活力之旅

Espresso, Banana, Coconut Milk,  
Oatmeal, Medjool Date

浓缩咖啡，香蕉，椰奶，燕麦片，椰枣

#### SWEET DRAGON

##### 甜心龙果

Dragonfruit, Pear, Lemon

火龙果，梨，柠檬

#### SUNSHINE COAST

##### 阳光海岸

Orange, Passionfruit

橙，百香果

#### WE GOT THE BEET

##### 狂热节奏

Beetroot, Pineapple, Red Apple, Ginger

甜菜头，鳳梨，红苹果，姜

#### RAWSOME GREEN

##### 香草乐园

Pineapple, Green Apple, Mint, Lime, Basil

鳳梨，青苹果，薄荷，青柠，罗勒

#### BFF

##### 亲爱的

Watermelon, Strawberries

西瓜，草莓

 Our favorites 我们的最爱

All prices are in MOP and subject to 10% service charge  
Please inform us of any food allergy or dietary requirements prior to ordering

所有价格均以澳门币计算，并附加10%服务费  
如对所有食物有过敏反应，请于点餐前通知服务团队

## ICED TEA

### 冷泡茶

#### POMEGRANATE AND LIME GREEN TEA

石榴青柠绿茶

#### VANILLA STRAWBERRY HERBAL TEA

香草草莓花草茶

#### APPLE LEMON BLUE CHAI TEA

苹果柠檬蓝蝶花茶

#### GINGER LEMONGRASS HERBAL TEA

生姜柠檬草花草茶

#### CUCUMBER SENCHA

黄瓜煎绿茶

## L'EAU

### 纯水

#### VOSS 芙丝

Still | Sparkling 375ml

纯净水 | 气泡水

/40

Still | Sparkling 800ml

纯净水 | 气泡水

/65

## FERMENTED

### /45 发酵茶

/55



*taboocha is your local kombucha brewed and bottled in Hong Kong. "kombucha" fermented tea that is naturally bubbly, deliciously sweet & tart, probiotic & gut loving!*

大杯茶是一家来自香港本土发酵茶的品牌，以专业的手法让茶叶散发自然的泡沫与独有清甜，内含益生菌有助肠脏健康。

#### CHA BEI SPECIAL 茶杯特选

#### GEUNG

Goji Ginger Green Tea

杞子姜绿茶

*All prices are in MOP and subject to 10% service charge  
Please inform us of any food allergy or dietary requirements prior to ordering*

所有价格均以澳门币计算，并附加10%服务费  
如对任何食物有过敏反应，请于点餐前通知服务团队

## GROUND & ROASTED

### 咖啡

#### DOUBLE ESPRESSO

双份特浓咖啡

#### MACCHIATO

玛琪雅朵

#### CAPPUCCINO

卡布奇诺

#### CAFÉ LATTE

拿铁

#### FLAT WHITE

白咖啡

#### MOCHA

摩卡

#### SESAME LATTE

芝麻泡沫鲜奶

#### MATCHA LATTE

抹茶泡沫鲜奶

#### PINK LATTE

粉红泡沫鲜奶

#### PURPLE LATTE

芋香泡沫鲜奶

#### TURMERIC LATTE

姜黄泡沫鲜奶

## CACAO BEANS

### /45 可可豆

/50



*Created in 1922 in the Rhone Valley region of France by a pastry chef for pastry chefs, Valrhona has remained a chef driven company that values working in partnership with culinary professionals.*

Valrhona由一位来自罗纳河谷的糕点师于1922年创立，多年来致力与业内厨艺大师们共同合作，发展至今已成为全球顶级巧克力品牌之一。

#### COEUR DE GUANAJA

黑巧克力

80%

#### CARAÏBE

黑巧克力

66%

#### IVOIRE

白巧克力

35%

*All prices are in MOP and subject to 10% service charge  
Please inform us of any food allergy or dietary requirements prior to ordering*

所有价格均以澳门币计算，并附加10%服务费  
如对任何食物有过敏反应，请于点餐前通知服务团队



## BUBBLES & FLATS

### 香醇气泡

#### CHAMPAGNE &

#### SPARKLING WINE

#### 香槟及气泡酒

Glass/Bottle

杯/瓶

Première Bulle

360

Blanquette de Limoux Brut

Languedoc, France

G.H. Mumm Cordon Rouge

Brut Reims, France

140 / 680

Perrier-Jouët Grand Brut,

France

880

#### WHITE WINE

#### 白酒

Clarendelle Blanc

Bordeaux, France

78 / 360

Rawson's Retreat

Private Release Chardonnay,

South Australia

250

Dönnhoff, Oberhauser

Leistenberg Riesling

Kabinett Nahe, Germany

520

#### RED WINE

#### 红酒

Glass/Bottle

杯/瓶

Clarendelle Rouge

Bordeaux, France

78 / 360

Penfolds Koonunga Hill

Seventy-Six, Shiraz

Cabernet, South Australia

380

Wild Rock Pinot Noir

Marlborough, New Zealand

430

#### DESSERT WINE

#### 甜酒

Michele Chiarlo

Nivole Moscato d'Asti

Piedmont, Italy

120 / 460

*All prices are in MOP and subject to 10% service charge  
Please inform us of any food allergy or dietary requirements prior to ordering*

所有价格均以澳门币计算, 并附加10%服务费  
如对所有食物有过敏反应, 请于点餐前通知服务团队

## HOPS & SPIKED TEA

### 啤酒及酒茶

#### HONG KONG BEER CO.

香港啤酒

/55



*We are thrilled to be part of a historically significant company and hope to elevate Hong Kong's craft beer culture with our passion for quality, innovation and brewing tradition for one of the best cities in the world.*

我们对于能够参与及见证香港啤酒的一页感到兴奋，希望借着我们对手工啤酒的热情、创意及酿制技巧，带动香港提高手工啤酒的整体水平。

#### HK BEER AMBER ALE

琥珀淡啤酒

#### GAMBLER'S GOLD GOLDEN ALE

黄金赌神金麦酒

#### DRAGON'S BACK PALE ALE

龙王回归淡麦酒

#### BIG WAVE BAY INDIAN

PALE ALE

大浪湾印度淡麦酒

#### HARRY BROMPTONS

ALCOHOLIC ICE TEA

伦顿鸡尾酒冰茶

/50

#### ORIGINAL CITRUS

柑橘

#### BERRIES & CUCUMBER

什莓及黄瓜

#### SKINNY PEACH

桃香

*All prices are in MOP and subject to 10% service charge  
Please inform us of any food allergy or dietary requirements prior to ordering*

所有价格均以澳门币计算，并附加10%服务费  
如对任何食物有过敏反应，请于点餐前通知服务团队

## SHAKEN & MUDDLED

### 摇晃醉意

/72

#### GREEN TEA MOJITO

##### 绿茶莫吉托

Green Tea Infused White Rum, Lemongrass, Lime, Mint

绿茶配白兰姆酒，柠檬草，青柠，薄荷

#### BLUE CHAI MAR{TEA}NI

##### 醉恋蓝碟花

Blue Chai Tea Infused Gin, Egg White, Lemongrass, Lemon

蓝碟花茶配杜松子酒，蛋白，柠檬草，柠檬

#### CUCUMBER SPRITZER

##### 黄瓜泡泡

Vodka, Mancino Secco, Cucumber, Mint, Sprite

伏特加，曼奇诺苦艾酒，黄瓜，薄荷，雪碧

#### MANCINO SPRITZER

##### 曼奇诺泡泡

Mancino Secco, Aperol, Bisol Jeio Prosecco

曼奇诺苦艾酒，阿贝罗酒，比索酒庄卓尔气泡酒

#### CHAMOMILE BREEZE

##### 洋甘菊微风

Chamomile Tea Infused Vodka, Green Apple, Lemon, Elderflower

洋甘菊茶配伏特加，青苹果，柠檬，接骨木花

#### BASIL LEMON

##### 一醉沉欢

Sauvignon Blanc, Basil, Lemon, Sprite

白苏维翁，罗勒，柠檬，雪碧

*All prices are in MOP and subject to 10% service charge  
Please inform us of any food allergy or dietary requirements prior to ordering*

所有价格均以澳门币计算，并附加10%服务费  
如对任何食物有过敏反应，请于点餐前通知服务团队





# XO T E A

每壶 *Per teapot / 55*

XO Tea not only selects the best premium leaves from across the world, but it also understands the history and reason behind each one. The way each tea captures the senses, stirs a memory, or evokes an emotion. It embodies the spirit of CHA BEI, and the simple yet ever complex hero of our tea story.

Enjoy the journey....

XO茶不仅挑选最优质的茶叶，他们更深入了解背后的历史以及对茶叶充满无限热忱。

这份热情能刺激人们的各种感官，  
激起记忆的涟漪及唤起一份真挚的情感。

这些正正体现了CHA BEI的理念，  
以及既简单而影响深远的茶道精神。

愿您享受这趟旅程...

*All prices are in MOP and subject to 10% service charge*  
所有价格均以澳门币计算，并附加10%服务费

# BLACK

## 红茶

### THE ROYAL 皇家红茶

*Single Origin English Breakfast*

单一产地英式早餐茶

The brisk liquor, features a stimulating aroma and a delightful aftertaste will make for a robust cuppa that uplifts your day.

自东印度贸易公司时代，红茶在英国喝茶文化史上扮演着重要角色，此茶取名为「皇家红茶」，源自对大英帝国的怀念；与英式早餐茶产地相同，均来自锡兰茶汀布拉茶区。皇家红茶芳香浓郁、沁人心脾，带给你精神爽朗的美好一天。

### STRUDEL 馅饼茶

*Vanilla Breakfast Tea*

香草早餐茶

A fragrant black tea with flavor profile reminiscent of hot cinnamon buns and almond croissants. Like a warm mulled wine, it's a tea that will complement any dessert.

香气浓郁的红茶，带有让人想起热肉桂面包和杏仁牛角面包的芳香。犹如温暖可口的香料酒一样，适合搭配任何美味的甜点。

### DEVONSHIRE 德文郡茶

*Organic 1<sup>st</sup> Flush Darjeeling*

有机春摘大吉岭红茶

Beautiful on its own but also compliments sweets and sandwiches. Light, aromatic and smooth with elegant notes of dark fruits, this tea will be the centerpiece of your high tea spread.

「德文郡茶」源于斯里兰卡南部的卢哈纳沿海地区，其香味独特，非常适合搭配各类甜品及三文治。此茶芳香顺滑，优雅中散发出甜蜜的果香，可谓下午茶的灵魂所在。

### THE EMPRESS 皇后伯爵茶

*Organic Earl Grey*

有机伯爵茶

Created as a symbol of woman empowerment, this tea is one we are proud to present. The light bodied tea infuses to a well-balanced zingy liquor, with a bright amber color and a clean fresh after taste.

这款茶是我们引以为傲的代表作，亦是女性赋权的象征。此轻怡的茶饮口感均衡，呈鲜艳的琥珀色，后味清新。

### SEVEN-SISTERS 印度奶茶

*Cardamom Pods, Cinnamon Bark, Dried Ginger, Fennel Seeds, Cloves, Bergamot Oil*

豆蔻荚，肉桂皮，姜，茴香籽，丁香，佛手柑油

The SEVEN SISTERS region of Northeast India is home to some of the most exotic spices known to the culinary world. The exhilarating aromas and nourishing flavors of this subcontinental haven have inspired our masala chai blend.

印度东北部的「七姐妹」地区，盛产烹饪界享誉盛名的奇特香料。这款充满大地气息的玛萨拉茶，令人想起当地浓厚的风土文化。我们更加入温和的橙香，令味道更纷陈，以投印度茶迷所好。

# GREEN

## 绿茶

### DRAGONWELL 龙井茶

*Pan Fried Green Tea*

炒制绿茶

This tea is hand-crafted all the way to a tight flat leaf that emits a rich, warming and fruity aroma. The full bodied bright golden liquor is mildly buttery with an unmistakable wholesome flavor and characteristics kindred to freshly roasted corn. 外形如剑片状，有色绿、香郁、味甘及形美四绝而闻名。茶色明亮清澈、味道醇厚、清甘，带有清新的烤玉米风味。于宋代，深受乾隆皇帝所爱，令其名气与日俱增。

### BOSSA NOVA 波莎诺瓦

*Sencha Green Tea, Lemongrass, Ginger, Goji Berry, Strawberry, Blueberry*

煎绿茶，柠檬草，姜，枸杞，草莓，蓝莓

Literally translating to 'new trend', our BOSSA NOVA encourages a 'live for the moment' lifestyle. The in vogue goji berry blended with lemon grass, ginger and sencha green tea makes for a healthy and delicious cleansing infusion. 波莎诺瓦被视为新派茶品，主张活在当下、每天精彩的生活方式。来一杯独一无二的波莎诺瓦绿茶，内含枸杞、香茅、姜及煎绿茶等健康活力元素，使身心得到释放。

### CASABLANCA 卡莎布兰卡

*Sencha Green Tea, Peppermint, Strawberry*

煎绿茶，薄荷，草莓

This blend of sencha, aromatic peppermint and strawberry is an infusion for the romantic in us all. 煎茶加入芳香薄荷和草莓，配制出卡莎布兰卡，象征浪漫围绕着我们。

### PARAKEET BAY 鸚鵡湾

*Sencha Green Tea, Mango, Peach*

煎绿茶，芒果，桃子

Fresh grassy Sencha is blended with natural peach and mango extract, rose petals and sweet candied mango pieces to create this light fruity delight.

此茶混合天然桃子、芒果提取物、玫瑰花瓣及芒果蜜饯片，果味清新宜人。

### GUANABANA 观哪巴哪

*Soursop Custard Apple Green Tea*

刺果番荔枝苹果绿茶

Soursop is a magical fruit. When blended with green tea it creates a health tonic like no other. Its aroma can only be compared to a delicious bubble gum and its liquor to a natural chai with a sour kick, placing it in a class of its own. 刺果番荔枝是一种神奇的水果，结合绿茶后更是一绝。刺果番荔枝茶可谓保健极品，同时拥有迷人的芬芳、散发独特的香气。尝过一口，感觉像美味的泡泡糖和带有微酸的印度奶茶，既特色又奇妙。

### MAIKO 艺妓

*Green Tea, Roasted Brown Rice, Popcorn*

绿茶，烤糙米，爆米花

Japanese art in its purest form is represented by a Geisha in training, known as a MAIKO. The wholesome roasted rice coupled with grassy sencha infuses to a gorgeous full bodied, everyday liquor. This seemingly ironic tribute to the subtle beauty of the maiko represents the yin and yang of Japanese Culture.

艺妓是最纯粹的日本艺术表现者。玄米茶是在日本茶馆中常见的由艺妓供应的茶品。日常以健康烤米饭配以煎茶，汤渍醇美，令人享受。该茶品似乎讽刺了艺妓的微妙和美丽，实则表达了日本文化的阴阳两极。

## OO LONG

### 乌龙

#### IRON GODDESS 铁观音

*Rolled Oolong*

轧制乌龙

This tea is so crisp and tantalizing that drinking it seems to calm the mind and sharpen the senses. The dark-green tightly rolled leaves emit a fresh floral aroma and create a clean mildly nutty infusion, making it the perfect savory after dinner cleanser.

此茶经焙制冲泡后，入口回甘带甜味；且沁入肺腑，有助提神益思，排毒养颜，是饭后必选茶品。

## WHITE

### 白茶

#### PAI MU TAN 白牡丹茶

*Flowery White Tea*

白茶茶

This low caffeine white tea bursting with antioxidants infuses to a shimmering gold liquor, with soft fruit notes and a sweet long lasting after taste.

此低咖啡因的白茶制造时不经炒揉，只有萎凋及焙干两道工序，工序虽简单但不易掌握。此茶冲泡后色泽清透金黄，味道醇厚清甜。它具有抗衰老、润肺清热等功效，是白茶中之冠。

#### BUDDHA TEARS 龙珠花茶

*Jasmine Scented White Tea*

茉莉花香白茶

Two leaves and one bud flushes are rolled by hand and scented with fresh blooming jasmine flowers to create a light gold liquor with a sweet cleansing taste.

每一棵龙珠花都以人手每两叶一芽地慢慢揉成球，再接上芬芳的茉莉花茶叶。冲泡时每颗粒潜于杯底，酿出淡金黄、清甜的香味，让人心旷神怡。

# HERBAL

## 花草茶

### DAYBED 沙发床

*Lemongrass, Ginger*

香茅，姜

Tangy lemongrass coupled with spicy cleansing ginger is the perfect treat to clear the mind and relax the body. It's the tea that epitomizes self-healing, and is for you and you only.

清新的香茅和温性的姜结合，是为您净化心灵及让身体放松的养生好茶。

### JULEP 茉莉茶

*Peppermint, Spearmint, Licorice, Cinnamon, Fennel, Pepper*

薄荷，留兰香，甘草，肉桂，茴香，胡椒

A sweet, healthy and stimulating tea to aid digestion. Aromatic peppermint, spearmint, licorice root and spices infuse to a deep golden liquor with a refreshing bright taste.

这款香甜，健康的茶令人精神一振，且有助消化。含有清香薄荷、绿薄荷、甘草根及香料的茉莉茶颜色金黄通透，散发丰富清爽的味道。

### AKACIA 金合欢

*Rooibos, Ginger, Vanilla Oil, Orange Oil, Blue Corn Flowers*

博士茶，姜，香草油，橙油，蓝玉米花

The iconic landmark of the African Savannah is the lonely AKACIA tree. Like this icon, this rooibos stands alone, consoling vanilla, ginger and orange makes for a tea loaded with natural nutrients and antioxidants.

孤独的金合欢树是非洲大草原上的标志性的植物。它傲然独立，卓尔不群，稀疏地点缀在茫茫草原之上。同样具有标志意义，我们的博士混合茶也非常独树一帜，结合香草、姜和橙，含抗氧化及纯天然营养成分，是赋予你身心双重养护的天然。

### AURORA 极光茶

*Apple, Chamomile, Cassia, Nutmeg, Hops Leaf, Lavender*

苹果，洋甘菊，肉桂，豆蔻，啤酒花叶，薰衣草

Cleansing and floral, this is a tea for those of us who have trouble switching off or those who just want to relax in the twilight.

对我们而言，「极光茶」就是一个奇迹一个梦，帮助人们远离世俗和烦扰。清新花香，为茶客驱走万千烦恼丝，让疲惫的心在落日黄昏中得到安静和放松。

### POPSICLE 冰茶

*Organic Hibiscus, Apple, Lemon Balm, Raspberry*

有机洛神花，苹果，柠檬香脂草，覆盆子

POPSICLE is an herbal infusion designed to complement the brilliant summer. Its gorgeous and vibrant liquor is fruity and refreshing, a perfect drink to sip on while watching the sun go down.

这款为炎炎夏日所调制的「冰茶」果香四溢，提神醒脑，带来活力。享此茶饮观夕阳西下，尽享人生乐趣。

### CALIFORNIA CURRENT

#### 加州海洋

*Peppermint, Fresh Mint*

薄荷，新鲜薄荷

The cooling liquor is reminiscent of plunging into the ocean. A perfect, yet simple refreshment for anytime of the day.

呷一口如投入蓝澄澄的海，沁心冰凉的舒爽感觉透彻全身，是适合一天里任何时刻的茶饮。